



## Notice of Proposed Procurement (NPP)

**February 29, 2024, Solicitation No. 23-58256**

**Trade Agreement:** Canadian Free Trade Agreement (CFTA)

**Tendering Procedures:** To all prequalified suppliers under the Supply Arrangement E60HN-16ELEC, STREAM 2, ELECTRONIC PRODUCTS: N5975 - Electrical Hardware and Supplies.

**Competitive Procurement Strategy:** Lowest bid compliant

**Comprehensive Land Claim Agreement:** Not applicable

**Nature of Requirements:** The National Research Council Canada (NRC)'s Security and Disruptive Technologies Research Centre (SDT) has a requirement for the supply of quantity one (1) 3.34 Oscilloscope (GHz-Bandwidth). The delivery will be requested in Ottawa, Ontario

THIS REQUEST IS RESERVED FOR HOLDERS OF SUPPLY ARRANGEMENT # E60HN-16ELEC ONLY, FOR THE PURCHASE OF ELECTRONIC PRODUCTS, STREAM 2.

Only Suppliers currently pre-qualified on Supply Arrangement E60HN-16ELEC have been invited to bid.

As a requirement of the Supply Arrangement, this notice is published on Government Electronic Tendering Service (GETS) for a period of 15 calendar days. The closing date published on this notice identifies how long the notice will be published. For the closing date of any solicitation under the supply arrangement, invited suppliers should refer to the solicitation documents.

Suppliers that do not have a Supply Arrangement for the supply of Electronic Products with Public Works and Government Services Canada, cannot submit a bid. Any bids received from suppliers not pre-qualified on the Supply Arrangement will not be evaluated.

Suppliers may qualify under Supply Arrangement E60HN-16ELEC for Stream 1, Electrical Products and/or Stream 2, Electronic Products, at any time. Interested suppliers should download solicitation document E60HN-16ELEC for electrical and electronic products RFSA, CanadaBuys (SAP Ariba) and submit a response as per the requirements of the Request for Supply Arrangement (RFSA).

The responsive bidder already holding a Supply Arrangement E60HN-16ELEC - Stream 2, Electronic Products from Public Works and Government Services Canada who meets the mandatory technical criteria with the lowest aggregate price will be recommended for contract award.

---

## Avis De Projet De Marché (APM)

**29 Février 2024, N° de l'invitation 23-58256**

**Accord commercial:** L'Accord de Libre-Échange Canadien (ALEC)

**Procédure d'appel d'offre :** À tous les fournisseurs préqualifiés sur l'arrangement en matière d'approvisionnement E60HN-16ELEC, VOLET 2, PRODUITS ÉLECTRONIQUE: N5975 - Quincaillerie et Fournitures Électriques

**Stratégie d'approvisionnement concurrentiel :** Le plus bas soumissionnaire conforme.



**Entente sur les revendications territoriale globale** : ne sont pas applicable

**Nature du besoin** : Le Centre de Recherche sur les Technologies de Sécurité et de Rupture (TSR) du Conseil National de Recherches Canada (CNRC) à un besoin pour l'acquisition d'un (1) Oscilloscopes (GHx-Bande Passante) 3.34, VOLET 2 - Produits Électroniques. La livraison sera demandée à Ottawa, en Ontario.

CETTE DEMANDE EST RÉSERVÉ POUR LES TITULAIRES DE L'ARRANGEMENT EN MATIÈRE D'APPROVISIONNEMENT # E60HN-16ELEC SEULEMENT, POUR L'ACHAT : PRODUITS ÉLECTRONIQUE, VOLET 2.

Seulement les fournisseurs présentement pré-qualifiés sur l'arrangement en matière d'approvisionnement E60HN-16ELEC ont été invité à soumettre une soumission.

Conformément à l'arrangement en matière d'approvisionnement, cet avis est publié sur le Service électronique d'appels d'offres du gouvernement (SEAOG) pour une période de 15 jour civile. La date de clôture publiée sur cet avis indique sa durée de publication. Pour connaître la date de clôture de toute demande de soumissions dans le cadre de l'arrangement en matière d'approvisionnement, les fournisseurs invités doivent se reporter aux documents de sollicitation.

Les fournisseurs qui n'ont pas d'arrangement en matière d'approvisionnement avec Travaux Publics et Services Gouvernementaux Canada pour E60HN-16ELEC ne peuvent soumissionner. Toutes offres reçues de fournisseurs non pré-qualifiés dans l'arrangement en matière d'approvisionnement ne sera pas évaluée.

Les fournisseurs peuvent, à tout moment, se qualifier sous l'arrangement en matière d'approvisionnement E60HN-16ELEC : Produits Électriques – Volet 1, Produits Électroniques - Volet 2. Les fournisseurs intéressés doivent télécharger le document de sollicitation E60HN-16ELEC pour produits électriques et électroniques DAMA, AchatsCanada (SAP Ariba) et soumettre une réponse selon les exigences de la Demande d'Arrangement en Matière d'Approvisionnement (DAMA).

Le soumissionnaire répondant déjà titulaire d'un arrangement en matière d'approvisionnement pour E60HN-16ELEC, Produits Électroniques - Volet 2 de Travaux Publics et Services Gouvernementaux Canada, qui répond aux critères techniques obligatoires avec le prix global le plus bas sera recommandé pour l'attribution du contrat.